
 

 

 

Številka: 900-175/2023-4 

Datum: 31. 5. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 

8. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v torek, 30. maja 2023 ob 17.00 uri na balinišču 

Ilirija, Vodnikova cesta 155. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Saša Đorđević, Luka Hiti, Matjaž Slavko Ilnikar, Filip Slakan Jakovljević, 

Damjan Jović,  Žiga Kosi,  Maja Kovačič, Tamara Krebelj, Vesna Petrič,  Igor Prodanović, Marjan Starc, 

Ivan Šček, Pavle Šijanec, Darja Zajc, Bogdana Žagar Stelling. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Petra Blajhribar Kubo - opr., Helena Marija Zupan – opr.. 

 

OSTALI NAVZOČI: Janez Cerar – SLS MU MOL 

Seja se je pričela ob 17.00 uri v navzočnosti 14 članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet 

sklepčen in lahko prične s sejo. 

Predsednik je predstavil predlagani dnevni red seje. Nato je odprl razpravo o predlaganem dnevnem redu.  

Ker razprave ni bilo je dal na glasovanje  

  

DNEVNI RED SEJE: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška  MOL  

2. Dnevi ČS Šiška 

3. Razno  

 

Navzočih je bilo 13  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13  članov sveta. 

Za je glasovalo 13  članov sveta. 

DNEVNI RED  je bil sprejet. 

 

AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. SEJE SVETA ČS ŠIŠKA MOL 

Zapisnik seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 7. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje: 

 



 

PREDLOG SKLEPA št. 1/8: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 7. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za je glasovalo 13 članov sveta. 

Sklep 1/8 je bil sprejet. 

AD 2. 

DNEVI ČS ŠIŠKA 

Na sejo je pristopil g. Hiti. 

Predsednik sveta je povedal je, da so v aktivnosti ob dnevih ČS Šiška vključeni tako športni kot kulturni 

dogodki. Nato je zaprosil g. Žigo Kosija, predsednika odbora za šport, da predstavi načrtovane športne 

aktivnosti ob dnevih ČS Šiška. Po predstavitvi je predsednik pozval svetnice in svetnike, da se v čim 

večjem številu udeležijo načrtovanih aktivnosti ob dnevih ČS Šiška. Nato je odprl razpravo. Svetniki so 

se predlaganimi aktivnostmi strinjali.  

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.2/8: 

Svet ČS Šiška sprejema program aktivnosti ob dnevih ČS Šiška. 

 Navzočih je bilo 14 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov sveta. 

Za je glasovalo 14 članov sveta. 

Sklep 2/8 je bil sprejet. 

AD 3. 

RAZNO 

Na sejo je pristopila ga. Zajc. 

Predsedujoči je prisotne seznanil z aktivnostmi, ki že potekajo ob prihajajočem dnevu ETM,-ki bo od 16. 

– 22. 9. V ta namen v ČS Šiška predlagamo izvedbo naslednjih trajnostno naravnanih ukrepov: 

- Namestitev stojala za kolesa pri tržnici koseze (po možnosti pokritega), 

- Zaris kolesarskih poti v kareju med Drenikovo, Celovško, Smrekarjevo  in Goriško ulico, 

- Izgradnjo pločnika na Hotimirovi  od Česnikove do Obirske ulice. 

 
Predsedujoči je prisotne seznanil, da se nadaljuje akcija Kulturniturizem Visitljubljana, razvoj kulturne 

četrti Šiška. S strani ČS Šiška bo predstavnica v timu ga.  Bogdana Žagar Stelling. 

Predsednik je prisotne seznanil s Pozivom na prijavo na tekmovanje v velikih kanujih na Ljubljanici, ki 

bo 22.6.2023. Svetniki so se dogovorili, da bo ČS Šiška sodelovala na tekmovanju z ekipo v sestavi:    

g. Saša Đorđević, g. Luka Hiti, g.  Damjan Jović,  ga. Tamara Krebelj, ga. Vesna Petrič,  ga. Darja Zajc, 

g. Rihard Gerbec in g. Mark Zajc. 

 

Predsednik je prisotne seznanil, da se bo uredil otok športa ob telovadnici OŠ Valentina Vodnika. 

Prisotni so opozorili na moteče cvetenje topolov ob Koseškem bajerju. Svetnice in svetniki pozivajo 

MOL OGDP Odsek za urejanje zelenih površin in čiščenje javnih površin k obrezu dreves in kasneje v 

čim krajšem možnem času k zamenjavi le teh z drugimi drevesi, npr. lipami. 



 

G. Kosi je opozoril na zaraščenost pločnikov na Vodnikovi in Šišenski ulici in pozval k obrezu dreves, 

saj se semaforjev do zadnjega trenutka sploh ne vidi in je vožnja zaradi tega zelo otežena. 

 

S tem je bil dnevni red 8. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška izčrpan in predsednik je zaključil sejo.  

 

 

 

 

Zapisal: 

Janez Cerar 

Predsednik Sveta 

Četrtne skupnosti Šiška 

Matjaž Slavko  Ilnikar 
 


